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Toplantı Tarihi 30.05.2025 

Toplantı Yeri Yüksekokulumuz Toplantı Odası 

Toplantı Sayısı 2025/4 

Gündem 

1) Birim Kalite Komisyonu 2025/1 toplantı sayısında alınan karar gereği, “Bilimsel, Sanatsal, Kültürel 

ve Spor Etkinlikleri” kapsamında gerçekleştirilen “Hava Trafiğinde Saha Kontrol Hizmeti” isimli 

konferans etkinliğinin değerlendirilmesi.  

2) Birim Kalite Komisyonu 2025/1 toplantı sayısında alınan karar gereği, Etkinlik Değerlendirme 

Raporu”’nun oluşturulmasının görüşülmesi. 

3) Birim Kalite Komisyonu 2025/1 toplantı sayısında alınan karar gereği; Birim Kalite Komisyonu 

tarafından öğrencilerin perspektifinden iyileştirmeye açık alanların tespiti ve öğrenci sorunlarının 

dinlenmesi amacıyla 13 Mart – 18 Nisan tarihleri arasında gerçekleştirilen Müdür-Öğrenci 

Buluşması etkinliğinde, öğrencilerin belirtmiş olduğu problem ve önerileri değerlendirme 

toplantısının görüşülmesi. 

                                                          Alınan Kararlar 

1) “Bilimsel, Sanatsal, Kültürel ve Spor Etkinlikleri” kapsamında Mayıs ayı içerinde yapılması planlanan 

“Konferans” etkinliği 08/05/2025 tarihinde Yüksekokulumuz konferans salonunda 

gerçekleştirilmiştir.  “Hava Trafiğinde Saha Kontrol Hizmeti” başlıklı konferans, hava trafik kontrolü 

alanında hem teorik bilgi hem de uygulamalı deneyimlerin paylaşılması açısından önemli bir platform 

sunmuştur. Konferansın bilimsel birikime katkısı, alanında deneyimli hava trafik kontrolörlerinin 

teknik sunumlar ve vaka örnekleri aracılığıyla gerçekleştirdiği bilgi aktarımı sayesinde ortaya 

çıkmıştır. Katılımcılar, saha kontrol hizmetlerinin operasyonel boyutlarını, karar alma 

mekanizmalarını ve hava sahası yönetimiyle ilgili güncel verileri doğrudan uzmanlardan öğrenme 

fırsatı bulmuştur. Bu sayede öğrencilerin mesleki yetkinliklerinin artırılması ve sektöre yönelik 

farkındalıklarının gelişmesi sağlanmıştır. Etkinliğin sosyal yaşama etkisi ise özellikle kariyer 

planlaması yapan genç bireyler üzerinde gözlemlenmiştir. Konuşmacılardan Metin Alper 

GÜNDÜZ’ün meslek adaylarına yönelik önerileri, öğrencilerin mesleki motivasyonunu artırmış; 

sektöre adım atmak isteyen gençlerin geleceğe daha bilinçli ve hazırlıklı bir şekilde yönelmelerine 

katkıda bulunmuştur. Hem öğrenciler hem de öğretim elemanları için güncel gelişmeleri ve sahadaki 

uygulamaları takip edebilme imkânı sunulmuştur. Sonuç olarak, bu tür etkinliklerin hem bireysel 

düzeyde mesleki gelişimi desteklediği, hem de sektörün genel yapısına katkı sağlayarak sosyal ve 

ekonomik refaha hizmet ettiği değerlendirilmektedir. Etkinliğe ait görseller Ek-1 de sunulmuştur. 
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2) Birim Kalite Komisyonumuz tarafından oluşturulan “Etkinlik Değerlendirme Raporu” Ek- 2 de 

sunulmuştur.  

3) 13 Mart – 18 Nisan tarihleri arasında gerçekleştirilen Müdür-Öğrenci Buluşması etkinliğinde 

öğrencilerin belirtmiş olduğu problem ve önerilerin değerlendirilmesi kapsamında yapılan kalite 

toplantısı sonucunda hazırlanan rapor Ek-3 te belirtilmiştir. 
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EK 1 : “Hava Trafiğinde Saha Kontrol Hizmeti” İsimli Konferans Etkinliğine Ait Görseller 
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EK 2: Etkinlik Değerlendirme Raporu 
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EK 3: “Müdür-Öğrenci Buluşması” Etkinliği Değerlendirme Raporu 

DALAMAN SİVİL HAVACILIK YÜKSEKOKULU 

YÜKSEKOKUL MÜDÜRÜ-ÖĞRENCİ GÖRÜŞMESİ RAPORU 

 

Yüksekokulumuz Müdürü Doç.Dr.Aytekin FIRAT tarafından 13 Mart – 18 Nisan 2025 tarihleri 

arasında Havacılık Yönetimi Bölümü tüm sınıflarında öğrenciler ile görüşülerek Müdürlüğümüzden ve 

Rektörlüğümüzden beklentileri soruldu ve fikir alış verişinde bulunuldu. Bu görüşmeler neticesinde; 

Yüksekokul Müdürümüz görüşmelerde söze kendisini tanıtmakla başladı. Daha önce bulunduğu 

görevlerden söz etti. Sizlerin görüş ve düşünceleri bizim için çok değerli, bu sayede daha güzel bir okul 

ortamı oluşturabileceğimizi düşünüyorum dedi. Daha önceki yöneticilerle de görüş alış verişinde 

bulunulmuş bu görüşmelerin raporlarını okudum. Bir de sizden dinlemek isterim dedi. Yurt ve benzeri 

barınma sorunlarının olduğu bilgisini aldığını, bu hususta Rektörlüğün çevre ilçeleri de kapsayacak 

şekilde en azından tek vasıta ile ulaşılabilecek şekilde çalışmaların olduğundan bahsetti. Öğrenci 

topluluklarından söz etti. Kampüste birçok topluluğun olduğunu ancak ilçelerde bu tarz oluşumların 

olmadığını söyledi. Bu konuda fikirlere açığız ve destek anlamında ne gerekiyorsa imkânlar dâhilinde 

yapmaya hazır olduğunu belirterek öğrencilerimizi yüreklendirdi. Kulüp kurmanın ve içerisinde yer 

almanın kendilerini sosyalleştireceğini bu sayede karşılarına iş imkânları çıkabileceğini belirtti. Bu 

konuyla ilgili ve diğer hususlarda düşüncelerinizi ve önerilerinizi almak istiyorum dedi. Öğrencilere söz 

verildi. 

Öğrencilerimiz okul bahçesinde oturma alanlarının az oluşundan bahsetti. Daha fazla oturma 

alanına ihtiyaçları olduğunu söylediler. Bu konuda müdürümüz 2 adet çardak ile ilgili bilgi aldığını 

takipçisi olacağını söyledi. 

Kantinin yetersiz olduğunu söyleyen öğrencilerimiz ders aralarında kantin önünde sıra 

beklediklerini çoğu zaman bir şey yiyip içemeden aranın bittiğini söylediler. Ayrıca yağmurlu havalarda 

kantin dışında binanın herhangi bir alanının kendilerine tahsis edilebilir mi diye sordular. Müdürümüz 

yeni kantin yapılması için görüşmeler yapıldığını ancak tasarruf tedbirleri nedeniyle parasal sıkıntı 

olduğunu Dalaman Belediyesi ile bu konuda fikir alışverişinde de bulunulduğundan bahsetti. Ayrıca 

bina içinde yer ayarlanma konusunun değerlendirilebileceğini söyledi. Bina içi ya da dışına kahve 

makinesinin koyulması konusu öğrencilerimiz tarafından dile getirildi. Müdürümüz bu konunun 

araştırılacağını belirtti. 
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Yemekhanedeki su şişesinin temiz olmadığından şikâyet eden öğrencilerimiz oldu. Bu hususta 

denetim mercilerine durumu ileteceği belirtildi.  

Havalimanında çalışan öğrencilerimiz devamsızlık konusundan bahsetti. Yaklaşık 4 hafta olan 

devamsızlık haklarının yeterli olmadığını söylediler. Bu konuda daha esnek olunmasını talep ettiler. 

Yüksekokul Müdürümüz devamsızlık konusunun yönetmelikle düzenlendiğini konunun hocalarımızın 

inisiyatifinde olduğunu, farklı uygulamalar yapıldığında CİMER’den çok sayıda şikâyet geldiğini 

söyledi. Optimum nokta bulunmaya çalışılıyor dedi. 

Hastalık durumunda aldıkları istirahat raporunun geçerli olup, olamayacağını soran öğrencimize, 

bu konunun Yönetmelikle düzenlendiği ara sınav dışında almış oldukları istirahat raporunun geçerli 

olmadığı bilgisi verildi. 

Başka bir öğrencimiz havacılık ile ilgili okulumuzun duvarlarında fotoğrafların olması 

gerektiğini dile getirdi. Yüksekokul Müdürümüz bunun değerlendirileceğini ve bina girişine bir kontuar 

yapılmasının düşünüldüğünden bahsetti. Öğrenci mezun buluşmalarının daha sık yapılmasını isteyen 

öğrencilerimize bu ve benzeri etkinliklerin artacağını söyledi.  

Kütüphaneden faydalanmak isteyen öğrencilerimize bu konuda çalışma yapıldığını okulumuzda 

bulunan kitapların öğrencilerimizin kullanımına sunacağımızı dile getirdi. Ayrıca merkez kütüphanede 

bulunan elektronik kitapları da inceleyebilecekleri belirtti. Kütüphanenin mesai saatleri dışında da 

açılmasını isteyen ve alanın yetersiz olduğunu söyleyen öğrencilerimize Yüksekokul Müdürümüz 

güvenlik nedeniyle mesai dışında okulun açılamayacağını belirtti. Okulun açık olduğu saatlerde 

çalışmanız için kütüphane dışında size boş sınıf verebiliriz dedi.   

Üniversitemiz merkez kampüste gerçekleştirilen büyük etkinliklere katılmak istediklerini 

belirten öğrencilerimiz ulaşım konusunda destek istediklerini belirttiler. Muğla merkezde ulaşımın 

öğrenciye 1TL olduğunu, uygulamanın ilçelere ulaşım için de yaygınlaştırılması hususunda Büyükşehir 

Belediyesi ile görüşülebileceği söyledi. Ayrıca Merkez kampüsteki etkinliklere katılabilmeniz için 

Üniversite olarak ne yapabiliriz konusunu Senato Toplantısı’nda dile getireceğini belirtti. Kendi 

okulumuzda da yapılmasını istediğiniz konser ve benzeri etkinlikler hakkında önerilerinizi bekliyoruz 

dedi. 

Yaz okulu açılmasını talep eden öğrencilerimiz oldu. Bu konuda yeterli sayı olmadan 

açılamayacağını ancak merkez kampüste açılan derslerden müfredatınıza ve kredisi uygun olan dersleri 

danışman onayı ile alabilecekleri bilgisi verildi. 

Mezuniyet Töreni ile ilgili bilgi almak isteyen 4. Sınıf öğrencilerimize bu konunun henüz karara 

bağlanmadığını belirten Müdürümüz merkez de yapılmasının stattaki tadilattan dolayı pek mümkün 
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görünmediğini ancak AKM’de yapılmasını çok istediğini belirtti. Mezuniyet Töreninin yerleşkemizde 

de yapılabileceğini söyledi. 

Yüksekokul Müdürümüz Doç.Dr. Aytekin FIRAT öğrencilerimize başarılı ve verimli bir dönem 

olması temennisiyle toplantıları sonlandırdı.   

 

 

                    Zerrin ŞAHBUDAK      Doç.Dr. Aytekin FIRAT 

                           Raportör       Yüksekokul Müdürü 


